
RADA MIASTA 
Golub-Dobrzyń 

pow. golubsko-dobrzyński 
woj. kujawsko-pomorskie 

Rada Miasta Golubia-Dobrzynia 
Radni -Sesja 

Protokół nr LIII/2022 

LIII Sesja w dniu 22 lutego 2022 
Obrady rozpoczęto 22 lutego 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:16. tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Nieobecni radni: Jolanta Rzeszotarska, Hanna 
Grzywińska. 

Obecni: 

I. Łukasz Bednarski 
2. Justyna Bestry 
3. Hanua-Gr-~ 
4. Franciszek Jagielski 
5. Andrzej Kuciński 

6. Monika Kwidzyńska 
7. Anna Paprocka 
8. Józef Pietrzak 
9. Łukasz Pietrzak 
10. Dominika Piotrowska 
11. Jolanta-Rzeszetar-ska 
12. Krzysztof Skrzyniecki 
13. Marek Stawski 
14. Aleksander Wichrowski 
15. Konrad Zaporowicz 

1. Otwarcie Sesji. 

O godzinie 14:34 LIII sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia VIII kadencji otworzył 

Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję 

Radnych Rady Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta Różę Kopaczewską, Skarbnika Miasta 
Jacka Dowgiałło, Radcę Prawnego Marzenę Rumińską, oraz kierowników Urzędu Miasta, 
oraz przybyłych na sesję mieszkańców miasta. 

2. Stwierdzenie quorum. 

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu Przewodniczący 

Rady stwierdził, iż na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 
quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Łukasz Pietrzak przechodząc do kolejnego punktu obrad, zaproponował, 

aby funkcję sekretarza obrad LIII sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia objął 



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Andrzej Kuciński. Radny wyraził zgodę na pełnienie 
funkcji obowiązków Sekretarza obrad. Wobec powyższego wybór Sekretarza obrad został 
poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, przy 13-osobowym składzie Rady dzisiejszej 
sesji. 

Głosowano w sprawie: 
Wybór Sekretarza obrad. Kandydatura Andrzej Kuciński. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

4. Wnioski do porządku obrad. 

Głos w tym punkcie zabrał Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak, oraz radna Dominika 
Piotrowska wnioskując o wycofanie z porządku obrad w punkcie 8 d) projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w drodze przetargu 
ograniczonego, stanowiącej działkę oznaczoną numerem geodezyjnym 230/2 o pow. 100 m2. 

O słowo wstępu w tej sprawie został udzielony głos Pani Róży Kopaczewskiej Zastępcy 
Burmistrza Miasta w celu złożenia wyjaśnień co do przedłożonego na dzisiejsze obrady 
projektu uchwały. Pani Róża Kopaczewska nakreśliła stanowiące tło historyczne drogi 
prowadzącej do Zamku Golubskiego. 

Zastępca Burmistrza Miasta nadmieniła, iż uchwała, która została przedłożona 
Przewodniczącemu Rady Miasta w celu wprowadzenia pod obrady na dzisiejszą sesję rady 
miasta jest konsekwencją decyzji radnych rady miasta w 2019 roku, aby nieruchomość 
o numerze geodezyjnym 230/2 przeznaczyć do sprzedaży, lecz sama decyzja rady wynikała 
z wniosku złożonego przez mieszkańca miasta. Urząd Miasta po skompletowaniu wszystkich 
wymaganych prawem dokumentów co nastąpiło 26 stycznia tego roku przygotował projekt 
uchwały który znajduje się w dzisiejszym porządku obrad. Zastępca Burmistrza Miasta 
zaznaczyła, iż wszystkie działania dotyczące wskazanego terenu toczą się od 3 lat. Na 
zakończenie swojej wypowiedzi Pani Róża Kopaczewska Zastępca Burmistrz Miasta w imieniu 
swoim oraz Burmistrza Miasta Pana Mariusza Piątkowskiego i Przewodniczącego Rady Miasta 
wraz z radnymi zaproponowała przekazać działkę w formie darowizny dla Zamku Golubskiego 
z odpowiednimi zapisami zabezpieczającymi sąsiadów nieruchomości. 



Następnie głos zabrał Prezes Oddziału PTTK Pan Stefan Borkowicz składając na ręce 
Przewodniczącego Rady Miasta oraz Radnych Rady Miasta i włodarzy Miasta w imieniu 
Zarządu Oddziału PTTK im. Zygmunta Kwiatkowskiego oraz Członków Stowarzyszenia 
prośbę i stanowisko dotyczącego odstąpienia od zamiaru sprzedaży drogi o numerze 
geodezyjnym 230/2 obręb numer 2, o powierzchni100m2. Pan Stefan Borkowicz złożył 

podziękowania Pani Róży Kopaczewskiej Zastępcy Burmistrza Miasta za przedstawienie tła 
historycznego Zamku Golubskiego. Pan Stefan Borkowicz zasugerował rozważenie 

możliwości wniesienia przez radę miasta własności działki i włożenie wkładu w odtworzenie 
historycznej drogi prowadzącej do Zamku Golubskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak poddał pod głosowanie w sposób tradycyjny 
wycofania z porządku obrad w punkcie 8 d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej w drodze przetargu ograniczonego stanowiącej działkę 
oznaczoną numerem geodezyjnym 230/2 o powierzchni 100 m kwadratowych; 

Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad w punkcie 8 d) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w drodze przetargu ograniczonego stanowiącej 
działkę oznaczoną numerem geodezyjnym 230/2 o powierzchni 100 m kwadratowych; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O. NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(13) 

Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI(2) 
HannaGrzywińskaJolantaRzeszotarska 

Zaproponowana zmiana wnioski do porządku obrad została przyjęta przez radnych 
jednogłośnie, 13 głosami ZA poprzez podniesienie mandatu. 

5. Przyjęcie protokołów z: 

a) LI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LI sesji Rady 
Miasta z dnia 28 grudnia 2021r. 

Głosowano w sprawie: 
LI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z LI 
sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 28 grudnia 2021 r. 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Slcrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

b) LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

Głosowano w sprawie: 
LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. Głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu z LII sesji nadzwyczajnej Rady Miasta z dnia 20 stycznia 2022r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym w następującej kolejności 

przedstawili: Przewodniczący komisji oświaty Aleksander Wichrowski, Przewodniczący 

komisji rewizyjnej Łukasz Bednarski, Przewodnicząca komisji infrastruktury Justyna Bestry, 
Przewodniczący komisji komunalnej Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak przedstawił sprawozdanie 
ze wspólnego posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w 
okresie międzysesyjnym nie odbyły się następujące posiedzenia: 
posiedzenie komisji skarg wniosków i petycji, oraz posiedzenie komisji budżetu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym w tym 
z wykonania uchwał. 

W tym punkcie Zastępca Burmistrza Miasta Róża Kopaczewska przedstawiła sprawozdawanie 
z prac w okresie międzysesyjnym. Natomiast sprawozdanie z wykonania uchwał przedstawiła 
Marzena Rumińska Radca Prawny Urzędu Miasta. 



7 8. Podjęcie uchwał: 

W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady ponownie wywołał quorum. Na 15 radnych 
w sesji bierze udział 13 radnych co stanowi, iż rada może podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak zawnioskował do radnych o wyrażenie 

zgody na odstąpienie od czytania projektów uchwał w całości zgodnie z ich wolą. Wyjaśnił, że 
radni otrzymali projekty uchwał, jak również projekty uchwał zostały zamieszczone 
w systemie eSesja, dzięki czemu zainteresowani mieszkańcy mogli się z nimi zapoznać. 

Następnie radna Dominika Piotrowska zwróciła się do Przewodniczącego Rady z prośbą, aby 
podejmowane projekty uchwał w kilku słowach przedstawione zostały dla mieszkańców 

miasta. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwał: Głosowanie w sprawie odczytywania uchwał. Czy radni są za 
nieodczytywaniem uchwał. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

a) zmieniająca uchwałę Nr LI/268/2021 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 28 grudnia 
2021 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Golubia-
Dobrzynia; 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr LI/268/2021 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 28 grudnia 2021 
r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Golubia-Dobrzynia;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 



Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

b) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr LI/269/2021 z dnia 28 grudnia 
2021 roku w sprawie budżetu na 2022 rok; 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr LI/269/2021 z dnia 28 grudnia 2021 
roku w sprawie budżetu na 2022 rok;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

c) w sprawie przyjęcia programu osłonowego ,Korpus wsparcia seniorów" na rok 2022; 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Miasta w temacie powyższej uchwały głos zabrała 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Beata Meredyk-Chlebowska, 
szczegółowo objaśniła zebranym i słuchaczom miasta charakter podejmowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus wsparcia seniorów na rok 2022;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

e) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu; 

Głosowano w sprawie: 



w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

f) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 
i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 
ich domowników na wyznaczonych miejscach;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, 
Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (2) 

'4G:0 Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/147/2020 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 
30 lipca 2020 r. w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 
oraz zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych do budżetu obywatelskiego w 
ramach budżetu miasta Golub-Dobrzyń zmienionej uchwałą Nr XLV/234/2021 Rady Miasta 
Golubia-Dobrzynia z dnia 27 lipca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/147/2020 Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 30 
lipca 2020 r. w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 
oraz zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych do budżetu obywatelskiego 
w ramach budżetu miasta Golub-Dobrzyń zmienionej uchwałą Nr XLV/234/2021 Rady 
Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 27 lipca 2021 r. 



Wyniki 2łosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika 
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Marek 
Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dominika Piotrowska 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak przedstawił pisma jakie zostały złożone do biura 
rady Urzędu Miasta w okresie międzysesyjnym. 

10. Wolne wnioski. 

W tym punkcie Zastępca Burmistrza Miasta Róża Kopaczewska odczytała treść interpelacji 
i odpowiedzi złożone podczas LI sesji rady miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 28 grudnia 2021 
roku. 

W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych o składanie 
wniosków; 

Na ręce Przewodniczącego Rady zostały złożone na piśmie wnioski, które zostały odczytane 
przez radną Dominikę Piotrowską, radnego Krzysztofa Skrzynieckiego, oraz radnego Marka 
Stawskiego, które za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta zostaną przekazane 
Burmistrzowi Miasta celem sporządzenia stosownych odpowiedzi. 

W dalszej dyskusji radny Marek Stawski złożył podziękowanie dotyczące oczyszczenia lasku 
miejskiego usytuowanego za blokami Spółdzielni Mieszkaniowej. Następnie zapytał kiedy 
nastąpi dalszy ciąg prac związanych w tym temacie. 

Następnie radny Konrad Zaporowicz poprosił o możliwość udostepnienia pozostałego wolnego 
lokalu mieszkalnego w planowanej budowie budynku przy ul. Ks. Twardowskiego w Golubiu-
Dobrzyniu przez RTBS sp. z o.o. 

Radna Justyna Bestry złożyła wniosek o skierowanie zapytania w trybie dostępu do informacji 
publicznej, do Komendy Powiatowej Policji w Wąbrzeźnie w przedmiocie wskaźnika 
wykrywalności przestępstw lub wykroczeń, których wykrycie miało miejsce dzięki 
zamontowanemu na terenie Wąbrzeźna monitoringowi miejskiemu. 

\ai/ 



Kolejne zapytanie złożył Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak pytając jaki jest efekt 
zamontowania fotopułapki na terenie lasku miejskiego. Czy zostały w związku z tym 
zarejestrowane czyny społeczne? 

O zabranie głosu w ramach informacji publicznej poprosił przybyły na sesje Rady Miasta 
mieszkaniec. Mieszkaniec Miasta odniósł się do przedstawionych tematów do Burmistrza Miasta 
na sesji rady miasta w dniu 28 grudnia 2021 roku., poprosił o odpowiedź na piśmie, oraz 
poinformowanie społeczeństwa o następujących działaniach: 

- w zakresie dochodzenia roszczeń odszkodowawczych na rzecz Gminy Miasto Golub-Dobrzyń 
wynikających z prac dodatkowych realizacji inwestycji pn.„ Kompleksowe przygotowanie 
i uzbrojenie terenu Golubsko-Dobrzyńskiego Parku Przemysłowo-Technologicznego". 

- dlaczego Mieszkańcy Miasta nie zostali poinformowani o przedłużających się pracach związanych 
z remontem „ Małego Mostku", oraz kiedy zostaną zakończone prace wymienionego obiektu? 

- dlaczego Radni Rady Miasta Golubia-Dobrzynia nie zostali poinformowani o kontroli z Urzędu 
Marszałkowskiego co do sposobu wykonania inwestycji pn.„ Kompleksowe przygotowanie 
i uzbrojenie terenu Golubsko-Dobrzyńskiego Parku Przemysłowo-Technologicznego". 

- jakie jest stanowisko Burmistrza Miasta oraz Radnych Rady Miasta w sprawie u świetlenia 
100 — rocznicy urodzin Stanisława Ostoja Kotkowskiego? 

Odpowiadając na pytanie dotyczące dodatkowych robót w Parku Przemysłowo-Technologicznym 
Przewodniczący Rady Miasta Pan Łukasz Pietrzak wskazał, iż radni podejmowali decyzje 
dotyczące poszczególnych przesunięć środków na stosownych posiedzeniach komisji. 

11. Zamknięcie Sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad dzisiejszej sesji Przewodniczący Rady 
Miasta Łukasz Pietrzak o godzinie 17:16 zamknął obrady VIII kadencji LIII sesji Rady Miasta 
Golubia-Dobrzynia. 

Przygotował(a): Biuro Rady 

+;(nna______ 
Przygotowano przy pomocy prog amu eSesja.pl 
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